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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Montażu koszy na śmieci w ciągu ulicy Żegrze. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócił się do mnie mieszkaniec Poznania wskazując na problem braku koszy na śmieci 

wzdłuż ulicy Żegrze. Według informacji przekazanych przez mieszkańca kosze znajdowały się przy 

każdym przejściu dla pieszych przed remontem trasy tramwajowej (Rondo Żegrze – Żegrze III).  

Po remoncie jednak kosze na śmieci nie wróciły.   

 W związku ze zgłoszeniem mieszkańca oraz w nawiązaniu do informacji, iż ZDM 

montuje nowe kosze uliczne w przestrzeni publicznej uprzejmie proszę o przeanalizowanie opisanej 

sytuacji i podjęcie stosownych działań (montaż koszy ulicznych w ciągu ul. Żegrze). 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


